



北京市海勤律师事务所
BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 陈晶燕

职务: 律师

邮箱: chenjingyan@highking.com.cn

电话: 010-81963666

传真: 010-67251388

Name: Jingyan Chen

Position: Lawyer

Mailbox: chenjingyan@highking.com.cn

Phone: 010-81963666

Fax: 010-67251388

教育背景

对外经济贸易大学法律硕士。

Education

Master of Laws, University of International Business and Economics.

专业经历

曾就职于北京嘉鑫世纪投资有限公司任境外法务, 曾在某大型集团公司旗下某上市公司任法务。自2019年开始专职从事律师工作, 执业期间曾为多家大型企业提供法律服务, 先后担任多家国有企业及民营企业的法律顾问, 争议解决方面, 曾代理数起民商事纠纷案件, 包括合同纠纷、与公司有关的纠纷、保理合同纠纷、民间借贷纠纷、劳动争议等案件; 非诉方面, 曾参与投融资专项、收并购专项及破产清算专项法律服务, 具有较为丰富的法律从业经验。现为北京市海勤律师事务所的执业律师。

Professional Experience

Attorney Chen worked for Beijing Jiaxin Century Investment Co., Ltd. as an overseas legal counsel, and has worked for a listed company under a large group of companies as a legal affairs. During her practice, she has provided legal services for many large enterprises and served as the legal advisor of many state-owned enterprises and private enterprises. In terms of dispute resolution, she has represented several civil and commercial disputes, including contract disputes, company-related disputes, factoring contract disputes, private lending disputes, labor disputes and other cases; in terms of non-litigation, she has participated in investment and financing special, acquisition special and bankruptcy liquidation special legal services. In terms of non-litigation, she has participated in special legal services for investment and financing, M&A and bankruptcy and liquidation, and has rich experience in legal practice. She is now a practicing lawyer of Beijing Highking Law Firm.

执业领域及专长

陈晶燕律师的主要业务领域为民商事诉讼及部分非诉业务, 包括投融资业务、收并购业务、破产清算业务等。执业期间曾为多家大型企业提供法律服务, 具有较为丰富的法律从业经验。

Practice Areas

Attorney Chen's main practice areas are civil and commercial litigation and part of the non-litigation business, including investment and financing business, mergers and acquisitions, bankruptcy and liquidation business. During her practice, she has provided legal services for many large enterprises and has rich experience in legal practice.

工作语言

中文 英文

Language Skills

Mandarin and English